

Verslag vergadering Participatieraad Veendam d.d. 29-09-2022

Aanwezig: Thea Meems (voorz.), Simon Scholtens (verslag) Roelof Kroeze, Peter Hemrica, Fred Stevens, Lindsey Kaspers, Bram Hulzebos, Ate Faber, Bert Hoogeboom, Albert Greven

Afwezig: Fazil Cetin, Wout Peters, Gerry Jager

1. Opening

Thea opent de vergadering op 19.30 uur. Peter arriveert om 20.00 uur.

2. Verslag vergadering 7 juli 2022

Het verslag blijkt niet in ieders bezit te zijn. Besloten wordt dit in de volgende vergadering vast te stellen

3. Ingekomen stukken en mededelingen

- Meegedeeld wordt dat Lindsey wegens andere prioriteiten en persoonlijke omstandigheden stopt als lid van de Participatieraad. Dit besluit wordt door allen betreurd, maar gerespecteerd. Er wordt op een later moment officieel afscheid van haar genomen.
- Thea noemt als optie voor nieuw lid Pien de Raad. Zij wordt voor een kennismakingsgesprek met enkele leden uitgenodigd.
- Op voorstel van Thea wordt besloten vanaf nu de mails van de Koepelorganisatie weer door te sturen naar de leden aangezien hier vaak interessante aanbiedingen worden gedaan voor seminars e.d.
- In de volgende vergadering wordt getracht een nieuwe secretaris aan te wijzen. Iedereen wordt opgeroepen zich hierop te beraden.

4. Verslag Themadag 17 september jl.

Naar aanleiding van de vraag van Thea om reacties geeft Fred aan dat hij het belangrijk vindt dat er spoedig een gesprek wordt gearrangeerd met het hoofd sociaal domein (Tim Heringa) waarin de nieuwe koers van de P-raad wordt toegelicht en wordt gevraagd om medewerking en voldoende ambtelijke ondersteuning hierin. Hij vindt t verder belangrijk om meer nadrukkelijk het beleid van de gemeente te toetsen op effectiviteit.

Albert vindt dat er druk moet worden uitgeoefend op de gemeente om betere afspraken te maken.

5. Actiepunten naar aanleiding van de Themadag

Het DB maakt een afspraak met Het hoofd Sociaal Domein. Hierbij zijn Thea, Simon en Ate aanwezig. Er wordt vooraf door hen een lijst met besprekingspunten gemaakt. In ieder geval maakt hier ook de vraag deel uit naar de inzichten van de gemeente over de komende nieuwe wetgeving op het gebied van Participatie.

Er ontstaat gaandeweg een verschil van mening over de vraag of stukken van de P-raad behoren te worden meegezonden naar de gemeenteraad. Wordt uitgezocht.

Besloten wordt de werkgroepen-structuur voorlopig bij het oude te laten totdat er meer duidelijkheid is over de wettelijke context.

6. **Uitwerking contacten in de samenleving.**

Op voorstel van Thea wordt besloten dat de werkgroepen voor zich nadenken over de vraag wie en wat voor hen de relevante elementen in de samenleving zijn. De werkgroepen maken een plan van aanpak om handen en voeten te geven aan een aanpak voor meer en beter contact. Dit onderwerp wordt de volgende vergadering geagendeerd.

7. **Kascommissie**

De kascommissie (Peter en Ate) heeft zich gebogen over de jaren 2021 en 2020. 2021 is goedgekeurd en 2020 moet nog nader worden bekeken. Wordt de volgende keer geagendeerd. In de volgende kascommissie keert Peter niet terug. Hij wordt vervangen door Bram.

8. **Werkgroepen**

- Jeugd en Gezin heeft binnenkort overleg met een tweetal Casus-regisseurs van de gemeente over hun werkzaamheden en bevindingen. Albert werpt de vraag op hoe het staat met de voortgang van de aanbesteding van de Jeugdzorg. De laatste berichten daarover dateren van het overleg met de wethouder op 16 juni. Er is ook nog geen duidelijkheid over de opvolging van Heleen Visscher.
- Werk en Inkomen gaat vooralsnog door op dezelfde voet als in het voorgaande jaar. Men wacht momenteel op relevante nieuwe beleidsstukken ter beoordeling. Op de laatste brief aan de gemeente zijn naar het oordeel van de werkgroep voornamelijk vage antwoorden gegeven.
- Zorg en Welzijn heeft momenteel geen actuele ontwikkeling te melden. De activiteiten lopen hier momenteel met name via Wout.

Besloten wordt dat de werkgroepen in het vervolg hun eigen onderdeel van het jaarverslag verzorgen inclusief de registratie van het aantal bijeenkomsten. Dit onderwerp wordt op de eerste vergadering van het nieuwe jaar geagendeerd.

9. **Rondvraag**

- Lindsey draagt haar toegangspasje van het raadhuis over aan Simon.
- Bert vraagt op welke wijze het beheer van de Website wordt geregeld na het vertrek van Lindsey. Lindsey geeft naar aanleiding hiervan aan dat ze de laatste hand legt aan met name de teksten op de hoofdpagina. Ze maakt zoveel mogelijk af waar ze mee bezig was. Feit is dat er de continuïteit van het beheer van de site gewaarborgd moet worden. Dit punt komt op de agenda van de volgende vergadering terug. Lindsey stuurt de link naar de site nogmaals naar iedereen toe.
- Peter merkt op dat de internetverbinding voor gasten in het raadhuis niet best is.

10. **Sluiting**

Thea sluit de vergadering nadat is aangegeven dat de volgende plenaire vergadering is gepland op 27 oktober en de volgende DB-vergadering op 18 oktober.

ACTIELIJST na de vergadering van 29-09-2022

Onderwerp	Actie	Status
Er wordt een afspraak gemaakt met het hoofd Sociaal Domein	Thea	In behandeling
Er wordt een gesprek gearrangeerd met Pien de Raad	Thea	In behandeling
Mails van de Koepel wordt vanaf nu doorgestuurd naar leden	Secretaris	PM
Op de volgende agenda van de P-raad: <ul style="list-style-type: none">• Aanwijzing secretaris• Aanwijzing Webbeheerder• Werkgroepen beraden zich op contacten in de samenleving• Verslag Kascommissie over 2020	DB	In behandeling
Uitzoeken meezenden stukken naar de gemeenteraad	DB	In behandeling